



CANADA

Communiqué

No. 55
no

FOR IMMEDIATE RELEASE
JUNE 4, 1973

POUR DIFFUSION IMMEDIATE
LE 4 JUIN 1973

LIBRARY DEPT. OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES
REFERENCE

CANADA-TUNISIA MIXED COMMITTEE
COMMISSION MIXTE CANADO-TUNISIENNE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Department of External Affairs announced today that the Fifth Canada-Tunisia Mixed Committee meetings will be held in Ottawa from June 6 to 8, 1973. The Tunisian delegation will be led by Mr. Mahmoud Mestiri, Secretary General of the Tunisian Foreign Ministry. During his visit to Canada, Mr. Mestiri will meet with Mr. Mitchell Sharp, Secretary of State for External Affairs and with Mr. Paul Gérin-Lajoie, president of the Canadian International Development Agency.

The Canada-Tunisian Mixed Committee was established after the visit of the Tunisian president Habib Bourguiba to Canada in 1968 and meets regularly to review the range of bilateral relations between the two countries, particularly in the field of technical and economic assistance. CIDA is active in promoting economic and social development in Tunisia and extended credits of approximately \$10 million to Tunisia last year.

★

★

★

Le ministère des Affaires extérieures a annoncé aujourd'hui que les séances de la 5^{ème} Commission Mixte Canado-Tunisienne auront lieu à Ottawa du 6 au 8 juin 1973. La délégation tunisienne sera dirigée par M. Mahmoud Mestiri, Secrétaire-Général du Ministère des Affaires Etrangères de la Tunisie. Pendant sa visite au Canada, M. Mestiri rencontrera M. Mitchell Sharp, le ministre des Affaires extérieures, M. Paul Gérin-Lajoie, président de l'Agence Canadienne de Développement international, et d'autres personnalités canadiennes.

La Commission Mixte Tunisienne fut mise sur pied à la suite de la visite au Président Bourguiba de la Tunisie au Canada en 1968 et se réunit régulièrement pour passer en revue l'ensemble des relations bilatérales entre les deux pays, surtout dans le domaine de la coopération. L'ACDI participe activement au développement économique et social de la Tunisie et a alloué près de \$10 millions de crédits à ce pays l'an dernier.